



*The Chancellor and Principal Companion
of the Order of Canada*

*Le Chancelier et Compagnon principal
de l'Ordre du Canada*

À Pierre Dansereau

Greeting:

Salut:

Whereas, with the approval of Her Majesty Queen Elizabeth the Second, Sovereign of the Order of Canada, We have been pleased to appoint you to be a Companion of the Order of Canada

Attendu que, avec l'assentiment de Sa Majesté la Reine Elizabeth Deux, Souveraine de l'Ordre du Canada, il Nous a plu de vous nommer Compagnon de l'Ordre du Canada

We do by these Presents appoint you to be a Companion of the said Order and authorize you to hold and enjoy the dignity of such appointment together with membership in the said Order and all privileges thereunto appertaining

Nous vous nommons par les présentes Compagnon dudit Ordre et Nous vous autorisons à bénéficier et à jouir de la dignité de telle nomination ainsi que du titre de membre dudit Ordre et de tous les privilèges y afférents

Given at Rideau Hall in the City of Ottawa under the Seal of the Order of Canada this nineteenth day of December 1969

Fait à Rideau Hall, dans la ville d'Ottawa, sous le Sceau de l'Ordre du Canada, ce dix-neuvième jour de décembre 1969

By the Chancellor's Command

Par ordre du Chancelier



Roland Michener

Le Secrétaire général de l'Ordre du Canada

Samuel Huet

Secretary General of the Order of Canada

UQÀM

Titre de Compagnon de l'Ordre du Canada décerné à Pierre Dansereau - 1969

Fonds d'archives Pierre-Dansereau

Université du Québec à Montréal. Service des archives et de gestion des documents

GFO-354